
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 24. 10. 2016 

 

1. SŘ se sešla v  počtu 5 členů. RNDr. Schuh se omluvil. Jednání zahájil pan předseda 

PhDr. O. Neumajer, Ph. D. 

2. Rada schválila program jednání. 

3. Nejprve rada jednomyslně schválila znění jednacího řádu, který bude přístupný na webu 

školy. 

4. Pak pan předseda a PhDr. Bc. Mgr. B. Voženílek, MBA informovali o setkání zástupců 

školských rad MČ 12 3. 10. 2016 

5. Dále se diskutovalo o zapojení pedagogů a rodičů do vytváření MAPu Prahy 12. Rada 

doporučila, aby vedení školy informovalo pedagogické pracovníky o Educoffee. 

6. Školská rada projednala výroční zprávu 2015/ 2016. Přítomní členové položili několik 

dotazů, které pan ředitel Mgr. J. Soukup uspokojivě zodpověděl. Vznesené připomínky 

budou do výroční zprávy zapracovány. 

7. Poté RŠ schválila jednohlasně výroční zprávu 2015/ 2016. 

8. ŠR se seznámila se zprávou ČŠI, která se týkala zápisu do prvních tříd a projednala ji. 

9. V dalším bodě se probrala problematika možné přístavby školy.  

10. Pak se rada zabývala webem školy a jejím propojením s webem spolku Montesorri Cesta. 

11. V závěru se ŠR dohodla, že další setkání se uskuteční podle potřeby. 

 

zapsala Paed. Dr. Miroslava Veselíková 


